Islands District Council Agenda for the Traffic and Transport Committee Meeting 離島區議會 交通及運輸委員會會議議程

Date : 15 March 2023 (Wednesday) 日期 : 2023 年 3 月 15 日(星期三)

Time : 2:00 p.m. 時間 : 下午 2 時正

Venue: Islands District Council Conference Room

14/F, Harbour Building, 38 Pier Road

Central, Hong Kong

地點 : 香港中環統一碼頭道 38 號

海港政府大樓 14 字樓 離島區議會會議室

1. Confirmation of the Minutes of Meeting held on 17 January 2023 通過 2023 年 1 月 17 日的會議紀錄

2. Progress update of the Tung Chung Line Extension

(Paper T&TC 9/2023)

東涌綫延綫項目進展

(文件 T&TC 9/2023 號)

3. Bus Route Planning Programme 2023 - 2024 for Islands District

(Paper T&TC 8/2023)

2023 - 2024 年度離島區巴士路線計劃

(文件 T&TC 8/2023 號)

4. Question on the request for the expansion of the service of New Lantao Bus Route 11A to Monday to Friday

(Paper T&TC 7/2023)

有關要求嶼巴增設 11A 號線巴士星期一至五的服務的提問 (文件 T&TC 7/2023 號)

5. Question on the widening of the pedestrian way at the Lo Wai Tsuen bus stop on South Lantau Road

(Paper T&TC 6/2023)

有關擴闊嶼南道老圍村巴士站的行人路的提問

(文件 T&TC 6/2023 號)

6. Question on the parking problem at the CityGate Bus Terminus

(Paper T&TC 10/2023)

有關東薈城巴士總站泊車問題的提問

(文件 T&TC 10/2023 號)

7. Question on the common bus stop for bus routes S64X and E31 for Mun Tung Estate (Paper T&TC 14/2023)

有關滿東邨 S64X 與 E31 號線共用巴士站的提問 (文件 T&TC 14/2023 號)

8. Question on the improvement to the new taxi stand at Yat Tung Street

(Paper T&TC 12/2023)

有關改善逸東街新的士站的提問

(文件 T&TC 12/2023 號)

9. Question on the electric vehicle parking spaces at the open-air car park at Mui Wo (Paper T&TC 13/2023)

有關梅窩露天停車場電動車泊車位的提問 (文件 T&TC 13/2023 號)

10. Question on the traffic safety at the entrance at Chui Kwan Drive and the areas inside the North Lantau Hospital

(Paper T&TC 11/2023)

有關北大嶼山醫院翠群徑出入口及院內行車安全的提問(文件 T&TC 11/2023 號)

11. Reports by Working Groups

工作小組報告

- T&TC Bus Route Working Group 交通及運輸委員會巴士路線工作小組

12. Any Other Business

其他事項

- Highways Department's Minor Traffic Improvement Projects and Works Schedules 路政署小型交通改善項目及其施工時間表
- 13. Date of next meeting

下次會議日期